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Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 8. november 2023 
Glentevej afdeling 5 

 
Tilstede:  
Jette Exner, formand 
Henriette Hansen, næstformand og sekretær 
Louise Kiri Bendix Jensen, kasserer 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
1. Opfølgning fra sidste møde 
 Tysklandstur 
 Julehygge 
2.  Nyt fra formanden 
 Toiletter ved kælderrum 
3. Nyt i afdelingen 
4.  Eventuelt 
 
Opfølgning fra sidste møde 
 
Tur til Tyskland 
Pt. er der 13 tilmeldte fra afdeling 5, sidste frist for tilmelding er 17. november 2023.  
Bestyrelsen talte omkring Tysklandsturen, og der skal aftales med afdeling 6, hvem der står for 
hvad til turen. Der skal indkøbes rundstykker og diverse dertil. Det er op til de enkelte deltagere at 
medbringe egen drikkelse eller købes på færgen.  
 
Julehygge 
Der er uddelt invitationer til julehygge, som finder sted 16. december kl. 14.00 – 16.00, hvor der vil 
blive serveret gløgg, æbleskiver, kaffe og kakao. Julehyggen er for begge afdelinger. Bestyrelsen 
snakker med afdeling 6 omkring arrangementet.  
 
Nyt fra formanden  
 
Toiletter ved kælderrum (de gamle klubværelser) 
Til de store kælderrum er der toiletter, som ikke alle lejerne ikke er oplyst om ved indgåelse af 
lejemål.  
Det resulterer i dårlig lugt i kælderen, og på afdelingsmødet blev det lagt ud til bestyrelsen at finde 
en løsning på det. Bestyrelsen har været i kontakt med SAB for at finde hoved og hale i det hele.  
Bestyrelsen har besluttet, at punktet bliver taget til afstemning på næste afdelingsmøde.  
 
Derudover er det blevet præciseret, at det ikke er tilladt at overnatte i kælderværelserne. Der er 
sendt mail ud til lejerne af kælderrummene omkring dette. Dette er efter brandmyndighedernes 
anvisning.  



 
Nyt i afdelingen 
 
Parkeringspladser 
Jette har talt Vurderingsstyrelsen (SKAT), hvor de pt. er ca. 230 ansatte til ca. 50 parkeringspladser. 
Det er planen at der på sigt kommer flere medarbejdere til. De er også udfordret med 
parkeringspladser og mange medarbejdere møder tidligt, for at få en parkeringsplads.  
På næste repræsentantskabsmøde tager Jette punktet med, for at høre hvad der fra SAB’s side er 
gjort for at afhjælpe problemet.  
 
Eventuel  
 
Rullen i vaskeriet 
Der er blevet talt om, at rullen i vaskeriet bliver flyttet. Den bliver ikke fjernet, så længe den er 
fungerer. 


